

《make的过去式是什么?》

make???????



make译为做成的, 拼成的; 虚构的; 保证成功的, 那么你知道make的过去式是什么吗? 下面跟着简答网 (jiandongshicai.cn) 小编一起来学习一下, 希望对大家的学习有所帮助!

make的过去式是什么?

make的过去式和过去分词形式一样, 都是made。像buy, send, sit, take等也是过去式和过去分词同型, buy-bought-bought, send-sent-sent, sit-sat-sat, take-taken-taken

make的双语例句:

1、The Chinese make a point of their personal honor.

中国人特别重视个人荣誉.

2、 It didn't take her long to make up.

她很快就化妆好了.

3、 You should make preparations in good time for your own wedding . We don't want to find , when the time comes , that we've forgotten this, that and the other.

把你娶媳妇应办的事早些料理料理, 免得到时丢三落四的.

4、 It was so foggy that the driver could hardly make out the way ahead.

浓雾弥漫,司机看不清前面的路.

5、 He didn't purposely make things difficult for you.

他可不是有心难为你.

6、 The court was asked to make allowances for his age.

人们要求法庭考虑他的年龄.

7、 The current from these parallel generators will add up to make a total flow of 500 amperes.

这些并联的发电机所产生的电流累计在一起,总电流达到500安培.

8、 Why are you doing that? Sally asked. " To make myself beautiful, " the lady answered.

“你为什么干这个呀?”莎利问道.“把自己打扮得美丽呀,”那妇人回答道.